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PROTOKÓŁ Nr 17 /2009 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa  

i Rozwoju Gospodarczego 
z dnia 23  czerwca  2009 r. 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli : 
 
a/  czterech członków Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego  
     /nieobecna: A. Łomża/. 
b/  Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
c/  Eugeniusz Dańczak –  Wójt 
 
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, 
4. Sprawy bieżące 
 
 
Ad 1- 2 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad . 
 
Ad 3 
 

a) Plan nabywanie nieruchomości na terenie Gminy Dębnica kaszubska 
 

- część działki nr 173/13 w obrębie Skarszów – komisja wyraża 
pozytywna opinię, 

- działka nr 248/1 w obrębie Podwilczyn – komisja wyraża pozytywna 
opinię. 

 
b) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do 

Stowarzyszenia „Słowińska Grupa Rybacka” jako członek założyciel. 
Projekt uchwały przedstawił Ł. Żarna – inspektor urzędu.  
Członkowie Komisji nie wyrazili jednoznacznej opinii w sprawie przedstawionego 
projektu. Komisja nie została poinformowana o wielkości składek oraz o wysokości 
środków jakie można pozyskać przystępując do powyższego Stowarzyszenia. 
 

c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok. 
Projekt przedstawił Skarbnik Gminy. 
Komisja wyraża pozytywna opinię o projekcie uchwały.  
 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu zdrowotnego pod 
nazwą „Program przeciwdziałania rakowi szyjki macicy w gminie Dębnica 
Kaszubska na lata 2010-2014”. 
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Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

d) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Gminnego 
Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej za 2008 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. 
Komisja wyraża pozytywną opinie . 

e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego w budżecie gminy na 2010 rok. 

Projekt przedstawił Skarbnik Gminy. 
Komisja podejmie decyzje po przeprowadzeniu symulacji kosztów. 
 
Ad 4 
 
Wójt Gminy przedstawił Radnym informację dotyczące: 

- propozycji solarowego oświetlenia osiedla Północ w Dębnicy Kaszubskiej, 
- budowy sieci wodociągowej Maleniec – Gogolewko, 
- wniosku komisji oświatowej o dobudowie pomieszczeń przy szkole 

Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej jeszcze w roku bieżącym, 
- planach inwestycyjnych w zakresie budowy farm wiatrowych. 

 
Danuta Matyszewska – inspektor urzędu zapoznała radnych z następującymi 
tematami|: 

- projektem salki gimnastycznej, dla szkoły podstawowej w Motarzynie, 
- projektem planowanej rozbudowy boiska sportowego oraz infrastruktury w 

Dębnicy Kaszubskiej. 
- prośbami mieszkańców Dębnicy Kaszubskiej posiadającymi działki na 

planowanej obwodnicy. Mieszkańcy w chwili obecnej nie wiedzą jaki jest 
faktyczny stan prawny.  

 
Na tym posiedzenie zakończono 
 
                                                                                                    Przewodniczący 
                                                                                                          Komisji Rolnictwa, Budownictwa 
                                                                                                                   i Rozwoju Gospodarczego  
 
                                                                                                                        /-/ Dariusz Ostrowski 

 


